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Iohannis: Am trecut la 2,5% din PIB pentru Aparare si asa vom ramâne; e posibil sa

crestem

România are o dotare mult superioara în domeniul Apararii, cadrele sunt tot mai bine pregatite si se

lucreaza la infrastructura în bazele cu relevanta pentru NATO, a declarat, marti, presedintele Klaus

Iohannis.

 

El a afirmat, la Vilnius, unde participa marti miercuri la Summitul NATO, ca este posibil ca, în urmatorii ani,

alocarea pentru Aparare sa creasca.

 

"Avem o dotare mult superioara, avem cadre militare tot mai bine pregatite, iar la infrastructura se lucreaza peste

tot în toate bazele noastre, vorbesc în toate bazele mari care au si relevanta pentru NATO. Se lucreaza, se extind,

se modernizeaza se îmbunatateste dotarea. Toate aceste lucruri sunt posibile fiindca am alocat înca din 2016,

decizia fiind din 2015, 2% din PIB pentru Aparare, iar începând din acest an am trecut la 2,5% din PIB si asa vom

ramâne. Ba, chiar este posibil sa crestem în urmatorii ani", a spus seful statului.

 

Potrivit acestuia, 2% din PIB pentru Aparare nu trebuie sa fie plafonul, ci trebuie sa fie baza de la care se porneste

când se vorbeste despre alocarea de resurse bugetare pentru acest domeniu.

 

"Aceasta chestiune va mai ramâne în discutie, dar noi am luat rolul nostru foarte în serios", a transmis presedintele.
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